
Karel Janeček: DOBA COVIDISMU BYL
JEDEN VELKÝ PODVOD NA LIDECH. V USA
UŽ SE VYŠETŘUJE
- CZ24 News | 15. června 2023
ČESKO: „Jako matematik a expert na teorii pravděpodobnosti a řízení rizik jasně říkám: Je
absolutně nepřijatelné ze sobeckého strachu o sebe hazardovat se zdravím a životy našich
dětí. Takové riziko, poničení zdraví našich dětí, není morálně přípustné,“ říká v rozhovoru
pro Naše Praha matematik a předseda Nadačního fondu proti korupci Karel Janeček.

Zvětšit
Matematik a podnikatel Karel Janeček zahájil Iniciativu na vyšetření zločinů covidismu. “Zasadím se
o to, aby to období bylo vakcínou proti blbosti a strachu,” říká Janeček.

„Děti jsou to nejcennější, co máme, dlouhodobé uzavření škol a tlak na očkování zdravých dětí u nás
považuji za zločin,“ doplnil Janeček a oznámil že se pokusí lidem co nejvíce „zvědomit realitu“ a
udělat „historickou kotvu“ zločinů covidismu.

Novináři a vědci nám celou dobu lhali

Podle Janečka v době covidu selhaly elity, tedy vědci a novináři, kteří lhali o situaci. „Nemyslím, že to
všichni dělali vědomě, ale tlak na ně byl veliký. Bylo riziko, že když napíšou pravdu, tak přijdou o
práci. Tak se spokojili s tvrzeními, které jim do hlavy cpali
různí Flégrové, Konvalinkové a Kubkové a brali jejich proklamace jako fakta. Už si neověřovali,
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jak to skutečně je,“ tvrdí Janeček.

„Nastal čas vyšetřit okolnosti covidové totality. Veškerou korupci, vyvolanou hysterii, strach,
nenávist a cenzuru,“ tvrdí Janeček. Podle něj se ve společnosti vytvářel záměrný tlak, který umožnil
masivní prodej vakcín proti covid. Profitující byla především americká společnost Pfizer, která
s vládou uzavřela nevypověditelné smlouvy na odběr miliónů vakcín za desítky miliard korun.

Velkým zastáncem povinného očkování veřejnosti proti covid byl i prezident České lékařské komory
Milan Kubek. Paradoxně byl to ale ten samý Kubek, který v předešlých letech vehementně
vystupoval proti povinnému očkování lékařů proti chřipce. Tehdy tvrdil, že jde o lobbying pharma



firem.Zdroj: facebook

Pfizer si vydělá na vakcínách ještě miliardy

Podle informací Deníku N se v ČR za letošní rok očkovalo proti covid pouhých 33.000 obyvatel.
Přesto však bude Česko vakcíny od firmy Pfizer odebírat nadále až do roku 2026. Za miliony dávek
zaplatí více než čtyři miliardy korun, a to bez ohledu na epidemickou situaci.

Jan Konvalinka vydělal na covidu stamiliony

Biochemik Jan Konvalinka často vystupoval v televizi, kde propagoval povinné covid očkování a
testování . Jeho kritici mu vyčítali střet zájmů, protože zároveň vlastnil podíl ve firmě DIANA
Biotechnologies, která prováděla testy a očkování covid a vykázala pohádkové zisky. Za jediný rok
2021 zečtyřnásobila obrat na jednu miliardu a vykázala čistý zisk 580 miliónů korun. Podobné
praktiky pharma firem jsou již v USA vyšetřovány.



Profesor Jan Konvalinka často vystupoval v televizi, kde propagoval covid očkování. Jeho kritici mu
vyčítali střet zájmů, protože vlastnil podíl ve firmě DIANA Biotechnologies, která prováděla testy a
očkování covid a vykázala pohádkové zisky. Za jediný rok 2021 zečtyřnásobila obrat na jednu
miliardu a vykázala čistý zisk 580 miliónů korun. Podobné praktiky pharma firem jsou již v USA



vyšetřovány.Zdroj: facebook

Hojně medializovaným vědcem byl Jaroslav Flégr. Tvrdil, že každý den zemře na covid 2000 lidí,
jestliže vláda neudělá úplný lockdown. V TV děsil veřejnost mrazáky plných mrtvol.Zdroj: facebook

Janeček: Doba covidismu jako vakcína proti blbosti

„Věřím, že doba covidismu bude brána jako vakcína proti blbosti a strachu,“ komentuje
situaci Janeček. Podle něj by se měla společnost ze situace poučit a nadále nepodléhat nátlakovým
kampaním, vedeným vládou.

„Lidé prostě musí v sobě najít odvahu k odporu proti nesmyslným nařízením. Mluvit o tom. Je to
samozřejmě těžké, protože mnoho z těch, kteří tak učinili přišli o práci nebo na ně byl vyvíjen velký
tlak. Vím o vědci, který se tomu postavil, napsal článek a chtěli jej vyhodit. Nakonec to neudělali,
protože za něj nebyla náhrada,“ popisuje praktiky v době covidismu Janeček.

Na dotaz, kdo je „oni“ odpovídá obecně. „Jsou to ti, kdo měli zájem na korupci, která s tím byla
spojená. Najímali si zde vědce a odborníky, kteří manipulovali veřejností,“ popisuje Janeček.



Jedním z novinářů, který aktivně vytvářel atmosféru strachu a nenávisti ve společnosti vůči
neočkovaným byl i novinář časopisu Hrot Vadim Fojtík. Vadim Fojtík zemřel v květnu 2023 ve věku
49 let.Zdroj: facebook

V USA již započalo vyšetřování BigPharma firem jako covid spiknutí

Janečkova slova jsou v souladu se současným děním v USA, kde probíhají rozsáhlá vyšetřování
velkých pfarma firem, jejichž šéfové si za období covidu přišli k pohádkovému bohatství.

Podle informací New York Post (NYP) si šéf společnosti Moderna Stéphane Bancel vydělal na
akciových opcích téměř 400 milionů dolarů a stále vlastní akcie společnosti v hodnotě 2,8 miliardy
dolarů plus svůj plat a benefity. Jeho protějšek ze společnosti Pfizer, Albert Bourla, si přišel na 33
milionů dolarů platu a k tomu prodal miliony akcií Pfizeru.

https://nypost.com/2023/04/30/texas-ag-ken-paxtons-covid-vaccine-investigation-could-stick-it-to-big-pharma-execs/




Texaský generální prokurátor Ken Paxton zahájil vyšetřování možného porušení zákona o klamavých
obchodních praktikách ze strany společností Pfizer, Moderna a Johnson & Johnson. Zaměřuje se
především na podezření, zda-li si firmy virus uměle nevyrobily, aby prodaly vakcíny.Zdroj: facebook

Texaský prokurátor vyšetřuje BigPharma

Texaský generální prokurátor Ken Paxton zahájil vyšetřování možného porušení zákona o
klamavých obchodních praktikách ze strany společností Pfizer, Moderna a Johnson & Johnson.

Chce také zjistit, zda se farmaceutické giganty nepodílely na výzkumu virusu covid a zda o tom
neuváděly veřejnost v omyl.

Vyšetřování může otevřít brány hromadným žalobám obětem očkování mRNA

Texaské vyšetřování by mohlo mít rozsáhlé důsledky pro právní imunitu, která byla udělena
výrobcům covid vakcín, a mohlo by otevřít dveře hromadným žalobám lidí, kteří byli poškozeni
mRNA vakcínami, vzhledem k hlášením o vzácných, ale závažných nežádoucích účincích.

„Katastrofální následky pandemie a následné zásahy, které byly vnuceny naší zemi a občanům, si
zasluhují intenzivní kontrolu a my se budeme zabývat všemi náznaky pochybení.“, uvedl Paxton v
prohlášení.

Floridský guvernér Ron DeSantis zahájil mohutné vyšetřování škodlivosti mRNA vakcín na dětech.
Podle jeho úřadu očkovaní jsou náchylní k infarktům, srážlivosti krve nebo obrně.Zdroj: facebook

Vyšetřování „covid spiknutí“ BigPharma už běží i na Floridě

Vyšetřování zahájila i těžká váha americké politiky floridský guvernér Ron DeSantis, který nyní
kandiduje na prezidenta USA. „Tato pandemie byla pro Američany velmi náročným obdobím. Pokud



některá společnost v tomto období nezákonně využila spotřebitele nebo ohrozila bezpečnost lidí, aby
zvýšila své zisky, bude pohnána k odpovědnosti.“ uvedl DeSantis a k vyšetřování ustavil odbornou
komisi pod vedením nezávislého profesora Stanford University Jay Bhattacharya.

DeSantis: mRNA vakcíny způsobují infarkty, poruchy srážlivosti krve nebo obrnu. Biden je
kryje.

„Bidenova administrativa a farmaceutické korporace pokračují v prosazování plošné distribuce
mRNA vakcín veřejnosti, včetně dětí ve věku 6 měsíců, prostřednictvím neúnavné propagandy,
přičemž ignorují skutečné nežádoucí účinky,“ uvedl DeSantisův úřad. „Mezi tato rizika patří
poruchy srážlivosti krve, akutní srdeční poranění, Bellova obrna, encefalitida, zánět slepého střeva a
pásový opar.“ varuje.





Americký spisovatel Alex Berenson vyhrál soud nad cenzurou Twitteru jeho tvrzení, že injekce mRNA
nezastavují přenos viru. Twitter musel obnovit jeho účet. Podle něj tvrzení o tom, že povinné
očkování zastaví šíření viru, byla značně přehnaná. Byla však skvělá pro prodej vakcín.Zdroj:
facebook

Spisovatel Berenson: tvrzení o tom, že povinné očkování zastaví šíření viru, byla značně
přehnaná. Byla však skvělá pro prodej vakcín.

Mezi první odvážné aktéry, který se mocným farmaceutickým korporátům postavil, byl americký
spisovatel Alex Berenson. V srpnu 2021 zažaloval Twitter a donutil ho předat dokumenty, které
ukazují, že za jeho zákazem na Twitteru stojí vysocí úředníci Bidenovy administrativy.

Podle Berensonovy žaloby podané u federálního soudu na Manhattanu, Gottlieb, bývalý
komisař FDA (Americký úřad pro léky a potraviny), který se stal členem představenstva
společnosti Pfizer, údajně tlačil na Twitter, aby Berensona odstranil z platformy za to, že na
Twitteru napsal, že injekce mRNA nezastavují přenos viru, což minulý týden ve výpovědi před
Kongresem přiznala i ředitelka CDC (Americký úřad pro ochranu zdraví) Rochelle Walensky.

Pohádka o zastavení šíření covid vakcínami pomohla jejich prodeji

Jinými slovy, tvrzení o tom, že povinné očkování zastaví šíření viru, byla značně přehnaná. Byla však
skvělá pro prodej vakcín. Twitter byl nucen obnovit Berensonův účet a uznat, že jeho „tweety neměly
vést k blokaci“, uvádí NYP.

Cenzura pomáhala velkým pharma firmám

Cenzurní režim velkých technologických společností, který byl nejprve odhalen v Berensonově
soudním případu a později ve „spisech Twitteru“ a žalobách států Missouri a Louisiana, však
ukazuje, že pravdivá tvrzení o prospěšnosti přirozené imunity a (ne)účinnosti vakcín byla
potlačována způsobem, který prospíval velkým farmaceutickým společnostem, uzavírá NYP.
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